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Interpelacja

- Zwracam sig z proSb4 w imieniu_mieszkaric6w ulicy Mazowieckiej o wymiang istniej4cych
lamp sodowych na nowe, energooszczgdne oprawy ledowe.

. ProSbg swoj4 argumentujq tym, iz w ci4gu ulicy znajduje sig tylko to oSwietlenie, co
ograricza widocznoSi zar5wno kierowcom jaki piesrym. Nadmilniam r6wni ez, 2e na tej ulicy
znaj duje sig przedszkole.

Bior4c pod uwagg povry2sze wnoszg jak we wstgpie.

Zpowahaniem


